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P R O T O K Ó Ł  Nr II/14 

 

z obrad drugiej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się w dniu 4 grudnia 

2014 r. w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady 

Miejskiej p. Krzysztof Kasztura. Sesja rozpoczęła się o godz.15
00

,  a zakończyła o godz. 16
30

. 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Wystąpienia zaproszonych gości. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1.  powołania Komisji Rewizyjnej, 

4.2. powołania stałych komisji Rady Miejskiej 

4.3.  określenia na rok 2015 stawek podatku od środków transportowych. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

6. Oświadczenia i sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

 

x x x 

 

Przebieg obrad 

 

Ad 1. 

 

Drugą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady, Pan 

Krzysztof Kasztura. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

W sesji uczestniczyło 21 radnych. 

Przewodniczący Rady przywitał Burmistrza Miasta Cieszyna p. Mieczysława Szczurka,  

Sekretarza Miasta p. Stanisława Kaweckiego, Skarbnik Miasta p. Alicję Dąbrowską, Pana 

Adama Fabia asystenta Poseł na Sejm RP Mirosławy Nykiel, radcę prawnego p. Tomasza 

Szkaradnika, przedstawicieli prasy lokalnej oraz publiczność. 

 

Ad 2. 

 

Krzysztof Kasztura – zaproponował rozszerzenie porządku obrad o dwa dodatkowe punkty: 

1. ślubowanie Pana Adama Swakonia, 

2. pierwsze czytanie projektu budżetu Miasta na 2015 rok. 

Następnie zapytał o inne propozycje zmiany porządku obrad. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Kolejno poddał pod głosowanie w/w punkty, dot. rozszerzenia porządku obrad. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad pkt. „Ślubowanie Pana Adama Swakonia” głosowało 

20 radnych. 

Za wprowadzeniem do porządku obrad pkt. „Pierwsze czytanie projektu budżetu Miasta na 

2015 rok” głosowało 19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
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Przewodniczący Rady odczytał uzupełniony o w/w punkty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Ślubowanie Pana Adama Swakonia. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1.powołania Komisji Rewizyjnej, 

5.2.powołania stałych komisji Rady Miejskiej 

5.3.określenia na rok 2015 stawek podatku od środków transportowych. 

6. Pierwsze czytanie projektu budżetu Miasta na 2015 rok. 

7. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

8. Oświadczenia i sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Krzysztof Kasztura wręczył zaświadczenie o wyborze na 

radnego Rady Miejskiej Cieszyna Panu Adamowi Swakoniowi. 

Następnie odczytał dla Pana Adama Swakonia rotę ślubowania. 

 

Pan Adam Swakoń - odpowiedział „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Ad 4. 

 

Wystąpienia zaproszonych gości – nikt w tym punkcie porządku obrad  nie zabrał głosu. 

 

Ad 5. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawiając projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej zwrócił się do radcy prawne o wyjaśnienie kwestii udziału w głosowaniu osoby 

kandydującej na funkcję przewodniczącego. 

 

Tomasz Szkaradnik radca prawny – odpowiedział, że na ostatniej sesji przytoczył wyrok NSA 

z 25 stycznia 2010, który stanowi, iż głosowanie w sprawie wyboru przewodniczącego rady 

gminy dotyczy jego interesu prawnego o charakterze majątkowym i w związku z tym narusza 

to art. 25a ustawy o samorządzie gminnym. Zostało to potwierdzone wyrokiem 

unieważniającym uchwałę podjętą z naruszeniem tego przepisu. W związku z zapisem art. 

25a  wydano około 20 wyroków, w tym 3 wyroki są o odmiennym znaczeniu, czyli nie 

wykluczają możliwości głosowania przez kandydata. W konsultacjach z nadzorem prawnym 

Wojewody Śląskiego wypłynęło takie stanowisko, że uchwały podjęte w taki sposób, że 

kandydat na przewodniczącego bierze udział w głosowaniu nie będą uchylane. O czym 

również informował na poprzedniej sesji. 

 

Bartosz Tyrna – odnosząc się do w/w kwestii stwierdził, iż nowe orzecznictwo wskazuje na 

to, że ten kto kandyduje na to stanowisko powinien również mieć prawo głosowania 

ponieważ radni zostali wybrani po to, aby głosować. Jeżeli komuś ze względu na zwyczaj 

taka sytuacja nie odpowiada to może się wyłączyć z głosowania, bo taka możliwość też 

istnieje.  
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Krzysztof Kasztura – poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Rewizyjnej. 

 

Remigiusz Jankowski – zgłosił kandydaturę radnego Bartosza Tyrny. 

 

Bartosz Tyrna – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnego Krystiana Kukuczki. 

 

Krystian Kukuczka – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Adam Swakoń – zgłosił kandydaturę radnego Bolesława Zemły. 

 

Bolesław Zemła – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Grażyna Pawlita – zgłosiła kandydaturę radnego Krzysztofa Heroka. 

 

Krzysztof Herok – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Wantulok – zgłosił kandydaturę radnego Piotra Tomicy. 

 

Piotr Tomica – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bartosz Tyrna – zgłosił kandydaturę radnej Gabrieli Staszkiewicz. 

 

Gabriela Staszkiewicz – wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Kasztura – zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury. 

Wobec braku zgłoszania dalszych kandydatur stwierdził, że lista kandydatów na członków 

Komisji Rewizyjnej została zamknięta, a następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rada podjęła jednogłośnie, 21 głosami za. 

 

Ad 5.2 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady 

Miejskiej. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Finansów. 

 

Grażyna Pawlita – zgłosiła kandydaturę radnego Krzysztofa Heroka. 

 

Krzysztof Herok – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Adam Swakoń – zgłosił kandydaturę radnego Bolesława Zemły. 

 

Bolesław Zemła – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnego Wiesława Kluza. 

 

Wiesław Kluz – wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Bartosz Tyrna – zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Pszczółki oraz kandydaturę radnej 

Gabrieli Staszkiewicz i radnej Iwona Kabiesz. 

 

Krzysztof Pszczółka – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Gabriela Staszkiewicz – wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Iwona Kabiesz – wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Kasztura – poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska. 

 

Krzysztof Herok – zgłosił kandydaturę radnej Grażyny Pawlita. 

 

Grażyna Pawlita – wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Bolesław Zemła – zgłosił kandydaturę radnego Adama Swakonia. 

 

Adam Swakoń – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Iwona Kabiesz – zgłosiła kandydaturę radnego Krzysztofa Wantuloka. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnego Stanisława Pońca. 

 

Stanisław Pońc – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bartosz Tyrna – zgłosił kandydaturę radnego Piotra Tomicy oraz radnego Krzysztofa 

Pszczółki. 

 

Piotr Tomica wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Pszczółka – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Kasztura – poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Krzysztof Herok – zgłosił kandydaturę radnego Czesława Banota. 

 

Czesław Banot - wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bolesław Zemła – zgłosił kandydaturę radnej Ireny Kwaśny. 

 

Irena Kwaśny – wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnego Wiesława Kluza. 

 

Wiesław Kluz – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bartosz Tyrna – zgłosił kandydaturę radnego Remigiusza Jankowskiego, Łukasza Bielskiego 

oraz Marka Szczypki 
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Remigiusz Jankowski - wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Łukasz Bielski – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Marek Szczypka – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Kasztura – poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Urbanistyki, Strategii i 

Ochrony Zabytków. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnego Krystiana Kukuczki. 

 

Krystian Kukuczka – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Adam Swakoń – zgłosił kandydaturę radnej Ireny Kwaśny. 

 

Irena Kwaśny – wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Iwona Kabiesz – zgłosiła kandydaturę radnego Bartosza Tyrny. 

 

Bartosz Tyrna – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bolesław Zemła – zgłosił kandydaturę radnego Adama Swakonia. 

 

Adam Swakoń – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bartosz Tyrna – zgłosił kandydaturę radnego Łukasza Bielskiego oraz radnego Remigiusza 

Jankowskiego. 

 

Łukasz Bielski – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Remigiusz Jankowski – wyraził zgodę na kandydowanie  

 

Krzysztof Kasztura – poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych. 

 

Krzysztof Herok – zgłosił kandydaturę radnej Grażyny Pawlita oraz radnego Czesława 

Banota. 

 

Grażyna Pawlita - wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

 Czesław Banot – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnego Stanisława Pońca. 

 

Stanisław Pońc – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bartosz Tyrna – zgłosił kandydatury radnych Marka Szczypki, Krzysztofa Wantuloka oraz 

Iwony Kabiesz. 
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Marek Szczypka – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Wantulok – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Iwona Kabiesz – wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Kasztura – wobec barku dalszych zgłoszeń zamknął listę  kandydatów do stałych 

komisji Rady Miejskiej, a następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej Rada podjęła jednogłośnie, 21 

głosami za. 

 

Krzysztof Kasztura – ogłosił 15.minutową przerwę dla ukonstytuowania się komisji. 

 

Po przerwie 
 

Krzysztof Kasztura – poprosił komisje o przedstawienie Przewodniczącego i Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji. 

 

Krzysztof Herok – poinformował, że Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został radny 

Krzysztof Herok, a Z-cą Przewodniczącego radny Bolesław Zemła. 

 

 

Gabriela Staszkiewicz – poinformowała, że Przewodniczącym Komisji Finansów został radny 

Krzysztof Pszczółka, a Z-cą Przewodniczącego radny Bolesław Zemła. 

 

 Krzysztof Wantulok – poinformował, że Przewodniczącym Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Ochrony Środowiska został radny Krzysztof Wantulok, a Z-cą Przewodniczącego radna 

Grażyna Pawlita. 

 

Remigiusz Jankowski  - poinformował, że Przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu został radny Remigiusz Jankowski, a Z-cą Przewodniczącego radny Wiesław Kluz. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Przewodniczącą Komisji Urbanistyki, Strategii i Ochrony 

Zabytków została radna Irena Kwaśny, a Z-cą Przewodniczącej radny Łukasz Bielski. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Przewodniczącym Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych został radny Marek Szczypka, a Z-cą Przewodniczącego radny Stanisław Pońc. 

 

Ad 5.3. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia na rok 2015 stawek 

podatku od środków transportowych. 

 

Rada nie podjęła dyskusji na w/w projektem uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie określenia na rok 2015 stawek podatku od środków transportowych Rada 

podjęła jednogłośnie, w obecności 19 radnych na sali. 
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Ad 6. 

 

Krzysztof Kasztura – otworzył dyskusję na projektem budżetu Miasta na 2015 rok. 

Zapytał Burmistrza Miasta, czy chciałby zabrać głos. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – poprosił o oddanie głosu Skarbnik Miasta p. Alicji 

Dąbrowskiej. 

 

Alicja Dąbrowska – omówiła projekt budżetu Miasta na 2015 rok. 

Planowane dochody budżetu wynoszą 140.174.855,43 zł, na co składają się dochody bieżące 

oraz dochody majątkowe. Wydatki budżetu Miasta planuje się w kwocie 151.640.512,74 zł. 

Tworzy się rezerwę ogólną w wysokości 900.000 zł oraz rezerwy celowe w łącznej 

wysokości 1.162.965 zł. 

W projekcie uchwały budżetowej ustala się limity zobowiązań z tytułu z tytułu kredytów i 

pożyczek zaciągniętych przez Miasto. Upoważnia się Burmistrza Miasta m.in.  do 

dokonywania zmian w budżecie w zakresie wydatków polegających na przesunięciach 

między wydatkami bieżącymi a majątkowymi, zaciągania kredytów i pożyczek 

krótkoterminowych na pokrycie występującego w ciągu roku deficytu budżetowego do kwoty 

1.500.000,00 zł, udzielania pożyczek do wysokości nie przekraczającej 250.000,00 zł, 

lokowania wolnych środków budżetowych na rachunku w innych bankach niż bank 

wykonujący bankową obsługę budżetu Miasta. 

 

Janina Cichomska – zabierając głos poinformowała Radę, że w sprawie projektu budżetu 

Miasta na 2015 złożyła 7 zapytań dotyczących dochodów i jedno pytanie dot. wydatków, na 

w/w pytania otrzyma odpowiedź na piśmie. Z informacji Pani Skarbnik wynika, że istniej 

jeszcze możliwość składania na piśmie pytań do projektu budżetu Miasta. 

 

Krzysztof Herok – stwierdził, iż radni mają informację, że Miasto otrzymało dofinansowanie 

do punktu przesiadkowego (transport, łączność)  z tytułu ZIT-u w wysokości 3 mln zł, 

zapytał, czy to jest wszystko na co może Miasto liczyć. 

Następnie zapytał dlaczego koszt inwestycji „węzeł przesiadkowy” wzrósł o kwotę 1.400 tys. 

zł. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że Miasto dopiero podpisało umowę 

na projekt węzła przesiadkowego, a projekt będzie podstawą kosztorysu, nie rozumie więc na 

jakiej podstawie radny mówi o wzroście kosztu tej inwestycji. 

 

Krzysztof Herok – odpowiedział, że jego pytanie wynika ze zmian zapisów w WPF, ma na 

myśli koszt ogólny który wzrósł z 9.400 tys. zł do 10.800 tys. zł. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że udzieli radnemu w tej sprawie 

oddzielnych wyjaśnień . 

 

Bartosz Tyrna – stwierdził, iż uchwalenie budżetu Miasta na 2015 rok na sesji Rady w dniu 

18 grudnia br. wydawałoby się nadmiernym pośpiechem, w związku z tym zapytał, czy 

istnieją formalne możliwości uchwalenia budżetu na sesji w styczniu 2015 roku, najpóźniej w 

drugim tygodniu stycznia. 
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Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że budżet można uchwalić w 

styczniu, ale wtedy od początku roku będzie obowiązywać tzw. prowizorium budżetowe, co 

znacznie utrudnia funkcjonowanie Urzędu jak i jednostek miejskich. Raz na cztery lata, kiedy 

są wybory, nowa Rada w krótki okresie czasu musi się zmierzyć z budżetem. Generalnie 

budżet powinien być uchwalony do końca roku. 

 

Krzysztof Pszczółka – stwierdził, iż ma doświadczenie z Uniwersytetu Śląskiego, że nawet do 

marca można pracować na prowizorium budżetowym. Jeżeli budżet będzie uchwalony na 

początku stycznia to Komisja Finansów będzie się mogła lepiej zapoznać z problematyką 

budżetu. 

 

Krzysztof Herok – zabierając głos powiedział, że budżet był też uchwalany na koniec roku, co 

daje jeszcze kilkanaście dni, aby można się było z nim zapoznać i w związku z tym nic nie 

stoi na przeszkodzie, żeby jednak budżet uchwalić w tym roku, ponieważ praca na 

prowizorium rodzi to jednak pewne perturbacje. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – stwierdził, iż jeżeli Rada uzna, że sesja może być 

zwołana w inny terminie niż czwartkowy, to nic nie stoi na przeszkodzie, aby taką sesję 

zwołać i budżet do końca br. uchwalić. 

 

Krzysztof Kasztura – odpowiedział, że sprawa terminu sesji budżetowej będzie jeszcze przez 

Radę przedyskutowana. 

 

Ad 7. 

 

Krzysztof Kasztura – poinformował, że w okresie między sesjami Wiceprzewodnicząca Rady 

Janina Cichomska złożyła zapytanie dot. istnienia zagrożenia osuwiskowego dla terenu 

obejmującego okolice dawnego przejścia granicznego Cieszyn – Boguszowice. 

Radna Grażyna Pawlita złożyła wniosek o przywrócenie niezależnej od Burmistrza Miasta 

obsługi prawnej dla Rady Miejskiej Cieszyna. 

 

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację, zapytanie, bądź wniosek. 

 

Radna Grażyna Pawlita złożyła wniosek w sprawie usunięcia banerów reklamowych z 

budynku Ratusza. W jej ocenie umieszczanie banerów reklamowych na zabytkowym 

budynku Ratusza oszpeca wizerunek budynku i całego rynku. 

 

Ad 8. 

 

Krzysztof Kasztura – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wygłosić oświadczenie. 

 

Oświadczeń nie wygłoszono. 

 

Czesław Banot – zabierając głos zapytał kiedy w okresie zimowym będzie można korzystać 

ze stoku Cieślarówki. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że dzierżawca tego obiektu czeka na 

odpowiednie warunki pogodowe, aby można było naśnieżyć stok. 

 

Krzysztof Kasztura – omówił korespondencję, która wpłynęła do Rady Miejskiej. 
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1. Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej Biuro Pełnomocnika w piśmie BON-II-

0783-12-7-KD/14 z dnia 14.11.2014 r. odniosło się do Apelu Rady Miejskiej Cieszyna 

VI kadencji w sprawie działalności Ośrodka Rehabilitacyjno - Edukacyjno – 

Wychowawczego Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Upośledzeniem 

Umysłowym w Cieszynie informując, że Pełnomocnik zwrócił się do Prezesa NFZ z 

prośbą o udzielenie wyjaśnień w w/w sprawie. Pismo to zostało skierowane do 

Komisji Zdrowia. 

2. Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej Departament Pomocy i Integracji Społecznej 

pismem DPS-I-074-282-8301-MC/14 z dnia 5.11.2014 r. odniosło się do inicjatywy 

Rady Miejskiej VI zmierzającej do poszukiwania nowych rozwiązań legislacyjnych 

dotyczących pomocy społecznej w zakresie przyznawania stypendiów na podstawie 

ustawy prawo o szkolnictwie wyższym. Pismo zostało skierowane do Komisji 

Zdrowia. 

3. Wojewoda Śląski rozstrzygnięciem nadzorczym NR IFIII.4131.57.2014 z dnia 5 

listopada 2014 r. stwierdził w całości nieważność uchwały Rady Miejskiej Cieszyna 

nr XLVIII/495/14 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru C miasta obejmującego częściowo tereny Bobrka, Liburnii 

i Pastwisk. Rozstrzygniecie zostało skierowane do Komisji Urbanistyki. 

4. Wojewoda Śląski rozstrzygnięciem nadzorczym NR NPII.4131.1.404.2014  z dnia 13 

listopada 2014 r. stwierdził nieważność uchwały Nr XLIX/502/14 Rady Miejskiej 

Cieszyna w sprawie stanowienia o kierunkach działania Burmistrza Miasta dot. 

obniżenia stawek czynszu najmu lokali użytkowych, obowiązujących w ZBM Spółka 

z o.o. w Cieszynie. 

5. Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska przekazał Radzie Miejskiej publikacje 

o stanie środowiska w województwie śląskim. Z publikacją można się zapoznać w 

Biurze Rady Miejskiej. 

6. Rada Miejska w Strumieniu oraz Rada Gminy Cisna przesłały uchwały w sprawie 

poparcia działań Rady Pracowników oraz Związków Zawodowych działających na 

terenie Wojewódzkiego Ośrodka Rehabilitacyjno – Reumatologicznego w 

Goczałkowicach – Zdroju zamierzających do zachowania miejsc praco oraz 

utrzymania przez Gminę Goczałkowice – Zdrój statusu uzdrowiska. Uchwały zostały 

skierowane do Komisji Zdrowia z prośbą o zajęcie stanowiska. 

7. Rada Gminy Lyski oraz Rada Gminy Opatów przesłały uchwały w sprawie poparcia 

działań mających na celu zahamowanie wpływu środków finansowych 

wypracowanych w regionie do budżetu centralnego oraz zwiększenia dochodów 

jednostek samorządu terytorialnego. Uchwały zostały skierowane do komisji 

Finansów z prośbą o zajęcie stanowiska. 

8. Światowy Związek Żołnierzy AK Oddział Ziemi Cieszyńskiej w Cieszynie przesłał do 

wiadomości Rady Miejskiej pismo, w którym zwraca się do Muzeum Śląska 

Cieszyńskiego z prośbą o przyjęcie w depozyt Sztandaru Organizacyjnego AK – jako 

daru dla społeczeństwa cieszyńskiego i przyszłego eksponatu do prezentacji w dziale 

historycznym muzeum. Pismo zostało skierowane do Komisji Urbanistyki. 

9. Burmistrz Miasta Cieszyna ogłosił przystąpienie do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, dla części obszaru 

miasta Cieszyna, położonego na wschód od ulicy Zamarskiej i na północ od linii 

kolejowej do wschodniej granicy miasta. Do planu zostały zgłoszone 4 wnioski, które 

zostały skierowane do Komisji Urbanistyki. 
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10. Również do Komisji Urbanistyki zostały skierowane uwagi p. A. Danel-Ozda, 

mieszkańców ulicy Kościelnej oraz Rzymsko Katolickiej Parafii w pastwiskach 

złożone do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Cieszyna, obejmującego część terenów Małej Łąki i Boguszowic. 

11. Zaproszenie środowiska kultury niezależnej – na spotkanie w Świetlicy Krytyki 

Politycznej dot. funkcjonowania i rozwoju kultury w mieście, proponowany termin to 

11 grudnia br. o godz. 18
00

 . 

12. Wniosek do budżetu Miasta na 2015 rok złożony przez Fundacje Kultury 

Audiowizualnej „Strefa Szarej” Galeria Szara - wniosek wpłynął po terminie - zgodnie 

z uchwałą w sprawie trybu pracy nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Następnie poinformował radnych, że Komisarz Wyborczy w Bielsku-Białej postanowieniem 

z dnia 3 grudnia 2014 zwołał na dzień 8 grudnia o godz. 15
00

 w sali sesyjnej Ratusza w celu 

złożenia ślubowania przez Burmistrza Miasta Cieszyna, wybranego w ponownym 

głosowaniu, w dniu 30 listopada 2014 r. 

 

Krzysztof Herok – zaproponował, aby Rada zdecydowała, czy ma wolę, aby budżet Miasta na 

2015 rok uchwalić w dniu 18 grudnia tego roku. 

 

Krzysztof Kasztura – odpowiedział, że jego zdaniem należy jeszcze tę kwestię 

przedyskutować w komisjach. Budżet można również uchwalić w dniach pomiędzy świętami. 

 

Krzysztof Pszczółka – zabierając głos stwierdził, że Komisja Finansów zaproponuje Radzie 

rozwiązanie w sprawie uchwalenia budżetu, po swoim pierwszym posiedzeniu. 

 

Krzysztof Kasztura – zwrócił się do Sekretarza Miasta z prośbą o zastanowienie się nad 

poprawą efektywności oświetlenia sali sesyjnej. 

 

Ad 9. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady p. Krzysztof Kasztura, zamknął 

obrady drugiej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji. 

 

Pełna treści obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Monika Praski       Krzysztof Kasztura 

 

 


